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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budietowv 2020

W zwi4zku ztozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budzetu dotycz4ce zadanta;

Remont chodnik6w na ulicv Armii Kraiowei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadariaprzy planowaniu wydatk6w bieh1cych/ maj4tkowych na rok
bu&Zetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpujqce uzasadnienie: Chodniki przy ulicy Annii Krajowej wymagaj4
natychmiastowej naprawy poniewaz ich stan techniczny stanowi zagrohenie dla pieszych. Poszczeg6lne
odcinki chodnik6w posiadaj4 pokruszone pbrtki, miejscami wystgpujQ zapadnigcia gruntu.

Mieszkafcy osiedla Kazimierua Wielkiego w tym r6wniez mieszkaj4cy przy ulicy Armii Krajowej oczekuj4,
na wigksze zainteresowanre wladz samorz4dowych t4 czg(ciqmiasta chociaz by poprzez zr6wnowazony
podziaL 6rodk6w zbudZetumiasta na remonty ulic i chodnik6w
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